
 Verslag     vergadering     Jeugdraad 

 2/     12     /2022 

 Aanwezig:     Jelle     Van     Herck     (Chiro     jongens     Kasterlee/     DB),     Jill     Aerts     (Chiro     meisjes     Kasterlee), 
 Emma     Van     Gorp     (Chiro     meisjes     Kasterlee),     Kobe     Van     de     Water     (Sproet),     Jens     Van     der     Spiegel 
 (KSA/     DB),     Chayenne     Maes     (JRK),     Lore     Verstraelen     (JRK),     Rune     Thys     (KLJ     Tielen/     Jeti), 
 Wannes     Daems     (Jeti),     Cis     Vannueten     (KLJ     Tielen/     Jeti),     Lander     Van     Looy     (KLJ     Lichtaart), 
 Magalie     Van     Gorp     (Pomponia),     Toon     Lenaerts     (Pomponia),     Anton     Vroemans     (KSA/     DB),     Stef 
 Van     der     Spiegel     (KSA/     DB),     Robin     De     Houwer     (Jeka),     Toon     Sauvillers     (Chiro     jongens     Kasterlee/ 
 DB),     Gitte     Wouters 

 Verontschuldigd: 

 ●  Ledenlijst     updaten 
 o  Naam,     adres,     telefoonnummer,     e-mail,     vereniging 

 ●  Kasboek     van     de     Jeugdraad     moet     tegen     uiterlijk     16     december     in     orde     zijn.     Anton     regelt 
 dit 

 Antwoorden     op     adviezen 
 ●  Kasteelbier     Rouge     :     mag     terug,     MAAR     wel     sensibiliseren     en     een     werkplan     opstellen. 

 o  Gezamenlijk     affiche     maken     en     deze     delen,     elk     OC     een     eigen     spandoen     (over 
 welke     leeftijd     wat     mag     drinken,     alcoholvrij     bier     op     de     kaart     zetten,     gratis     water 
 aanbieden,     als     je     een     fuif     geeft     zelf     ook     meer     opletten     dat     we     alles     mooi 
 opkuisen     (ook     buiten) 

 ●  Zone     30     in     Lichtaart     uitgebreid     tot     iets     verder     dan     de     KSA 
 ●  Subsidies     van     de     jeugd     :     evaluatie     voor     najaar     2023.     Voor     de     rest     weinig     antwoord 

 gekregen,     we     krijgen     nog     steeds     geen     simulatie     te     zijn     wat     wel     spijtig     is 
 🡺  Hier     kwam     de     vraag     of     het     nuttig     is     om     nog     eens     uit     te     leggen     hoe     de     subsidies     nu 

 allemaal     werken     en     hoe     je     hier     gebruik     van     kunt     maken.     Volgende     jeugdraad     (in 
 februari)     gaat     hier     wat     uitleg     over     komen. 

 🡺  Pomponia     merkt     hierbij     op     dat     ze     nu     geen     enkele     subsidies     meer     krijgen     (enkel     nog 
 voor     leden)     maar     dus     niets     meer     voor     hun     vakanties     wat     eerst     wel     was.     Krijgen     dus 
 echt     wel     een     pak     minder     dan     eerst 

 ●  Studeerplekken:     Zal     nu     maandag     in     Kasterlee     zijn,     dinsdag     tot     vrijdag     in     Lichtaart. 
 Openingsuren     blijven     hetzelfde.     De     bekendmaking     van     deze     optie     om     te     studeren     in 
 de     OC’s     is     goed     genoeg     volgens     de     gemeente.     Toch     zelf     nog     een     effort     steken     om 
 zelf     ook     nog     eens     te     delen. 

 🡺  Eventueel     zelf     lokalen     van     jeugdverenigingen     openstellen     om     toch     ook     nog     in 
 Kasterlee     te     kunnen     studeren.     Probleem:     geen     wifi     in     de     lokalen     en     de     verwarming 
 aansteken     zou     veel     geld     kosten     voor     de     verenging.     Vraag     aan     de     gemeente     voor 
 een     onkostenvergoeding     en     of     wifi     mogelijk     zou     zijn? 

 ●  Feestbussen     voor     oud     op     nieuw:     is     gratis     maar     wel     op     voorhand     registreren     als     je 
 hiervan     gebruik     wilt     maken 



 ●  Nieuwe     fiscale     attesten     (komt     ook     in     de     VIP-mail).     Nieuw:     rijkregister     nodig. 
 Belangrijk     dat     verengingen     die     dit     nog     niet     opvraagden,     nu     wel     doen     want     is     nodig 
 om     op     kamp     te     gaan! 

 ●  Bieke     Busseltje     Bloeit     2024:     is     hier     interesse     in?     Fanfare     en     Castle     Crew     deden     hier 
 al     wel     aan     mee     dachten     we.     De     rest     van     de     verenigingen     heeft     precies     minder 
 interesse. 

 ●  Jeti     en     Chiro     meisjes     Kasterlee     krijgen     hun     cheque     van     Mooimakers     en     hier     wordt 
 een     mooi     fotootje     van     gemaakt     om     een     persbericht     te     maken 

 o  KSA     en     KLJ     Lichtaart     zeggen     dat     ze     ook     hebben     meegedaan     aan     deze     actie 
 maar     hebben     niks     ontvangen,     zelf     eerst     nog     eens     zien     of     ze     goed 
 geregistreerd     waren. 

 Varia 
 ●  Anton:     In     Lichtaart     is     de     mogelijkheid     om     reclame     te     maken     voor     evenementen     door 

 houten     palen     te     hangen     in     het     dorp.     In     Kasterlee     en     Tielen     is     er     geen     mogelijkheid     om 
 op     deze     manier     reclame     te     maken.     Dit     maakt     het     moeilijk     om     personen     te     bereiken     die 
 niet     actief     op     zoek     zijn     naar     deze     evenementen     en     personen     die     niet     bezig     zijn     met 
 sociale     media 
 🡺  Advies     over     schrijven     voor     hoe     we     ‘analoog’     reclame     zouden     kunnen     maken 

 ●  Pomponia     zou     toch     een     eigen     berging     willen.     Gemeente     heeft     net     de     kantine     van     de 
 Kattenberg     gekocht.     Is     mailtje     sturen     en     hier     over     horen     of     dit     een     optie     is 

 De     secretaris  De     voorzitter 
 Jelle     Van     Herck  Toon     Sauvillers 


